
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

Hur arbetar Region Kronoberg med 

behandling av allergiska besvär? 

Nu är pollensäsongen här och vi är många Kronobergare som märker av det. Det 

har också uppmärksammats i media de senaste dagarna. Bland annat har 

Astma- och allergiförbundet uttalat sig särskilt i frågan om vaccinering. Deras 

upplevelse är att vaccinering erbjuds i olika omfattning beroende på var i 

landet allergikern bor.  

 

Som exempel lyfts att 5 patienter på 10 000 invånare får allergivaccination i 

Norrbotten jämfört med 46 patienter i Halland. I Kronoberg är siffran 17 

patienter på 10 000 invånare.1 

 
Kopplat till ovan önskar jag skriftligt svar på följande frågor: 

1. Generell beskrivning: Hur arbetar Region Kronoberg med behandling av 

allergiska besvär? 

2. Hur många besök i hälso- och sjukvården i Kronoberg kan kopplas till 

allergiska besvär? 

3. Hur många har vaccinerats för allergiska besvär de senaste åren i 

Kronoberg och hur ser förskrivningen av andra läkemedel för dito ut? 

Statistik önskas efter kategori av allergi. 

4. Hur många patienter har önskat men nekats vaccinering? Vilka orsaker 

finns? 

5. Vet vi om och i så fall hur många patienter som vid nekad vaccinering i 

Kronoberg istället väljer att söka vård för allergibesvär i annat län eller 

hos privat vårdgivare? Vilka kostnader innebär det för Region Kronoberg? 

 

Robert Olesen (S) 

2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

                                                 
1 www.astmaoallergiforbundet.se/nyheter/nya-siffror-sa-manga-far-pollenvaccin-i-varje-region/ 
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